

CEEA-ACEG Engineering Education Student Award

NOMINATION DEADLINE: APRIL 15

The award goes to a student who has committed to the development of engineering education in Canada through engaging in engineering education studies and research. This student is contributing to the field in a way that demonstrates her/his commitment to innovation, change, and improvement in engineering education, and is making significant contributions to engineering education knowledge through innovative research.

Eligibility criteria:

- Current full-time, student at a Canadian university, whose research is in engineering education

Selection criteria (one or more of the following):

- Evidence of research effectiveness and contributions to knowledge in engineering education
- Evidence of leadership in innovation, change, and excellence, and/or of service to faculty and peers
- Recognized for effective outreach and continuing activity toward the development and/or improvement of engineering education provincially, nationally and/or internationally

Award:

For the year the award is given the recipient will receive: waived conference fees; conference travel stipend of \$500; recognition on the CEEA-ACEG website; and a framed certificate.

***Nominations due to CEEA-ACEG Head office by April 15 each year**

Email: NAC@ceea-aceg.ca

Engineering Education is a relatively new area of study in Canada that is slowly developing into a discipline. Despite its novice state and few formal engineering education programs, there are a large number of students in Canada working towards degrees with a focus in engineering education. These students are on the frontier of an emerging discipline in Canada; their commitment to its development is essential, and requires individual agency and drive. It should be recognized.

Required Documentation:

By Nominee:

- CV
- Short statement – interests, contributions, future contributions planned (1 page max.)
- A couple of samples of work – e.g. two recent papers, or a poster and paper, (these could be from CEEA-ACEG conference participation, journal articles, or other venues), or details of classroom/curricular innovation in engineering education, etc.

For Nominee:

- One Letter of Reference – preferably from supervisor/advisor, or a Chair, Dean, or leading engineering education researcher familiar with nominee's accomplishments in, and commitment to, engineering education

E2-262 EITC
75 Chancellors Circle
University of Manitoba
Winnipeg, MB R2M 0H1
Email: NAC@ceea-aceg.ca
Web: www.ceea-aceg.ca

Bourse étudiante en éducation en génie de l'ACEG-CEEA

Date limite des nominations :
15 AVRIL

Cette bourse étudiante est destinée à une personne qui participe de manière significative au développement de l'éducation en génie au Canada par son engagement dans l'étude et la recherche en éducation en génie. Cette personne s'investit en démontrant son engagement à l'innovation, au changement et à l'amélioration de l'éducation en génie et elle contribue significativement aux connaissances en éducation en génie par sa recherche innovatrice.

Critères d'admissibilité :

- Être inscrit à un programme à temps plein d'une université canadienne et faire un projet de recherche en éducation en génie

Critères de sélection (satisfaire à au moins un des critères suivants) :

- Démontrer la capacité de recherche ainsi que les contributions à l'avancement des connaissances en éducation en génie
- Faire preuve de leadership, d'innovation et d'excellence, et d'engagement envers les éducateurs et les pairs
- Être reconnue pour ses activités de promotion efficaces et continues visant le développement ou l'amélioration de l'éducation en génie au niveau provincial, national ou international

Bourse :

Durant l'année à laquelle la bourse est décernée, la lauréate ou le lauréat sera dispensé des frais d'inscription de la conférence, recevra une bourse de voyage pour la conférence de 500 \$, sera à l'honneur sur le site internet de l'ACEG-CEEA et recevra un certificat.

***Les nominations doivent parvenir au bureau de l'ACEG-CEEA au plus tard le 15 avril de chaque année. Courriel : NAC@ceea-aceg.ca**

L'éducation en génie est un domaine de recherche émergent au Canada qui se développe lentement comme discipline. Malgré son stade novice et le peu de programmes dédiés à l'éducation en génie, de plus en plus d'étudiantes et d'étudiants travaillent à l'obtention d'un diplôme ciblant l'éducation en génie. Ces personnes sont des pionnières dans ce domaine au Canada. Leur engagement à ce développement est essentiel et exige de l'intérêt et un investissement personnel qui doivent être reconnus.

Documents requis :

Par la candidate ou le candidat :

- CV
- Brève déclaration d'une page — intérêts, contributions, contributions futures
- Deux exemples de travaux — ex : publications récentes ou une affiche et une publication (pouvant provenir d'une conférence de l'ACEG — CEEA, un article ou autre) ou des détails relatifs à des innovations en salle de classe ou touchant un programme en éducation en génie, etc.

Pour ceux qui présentent la candidature :

- Une lettre de nomination provenant préférablement d'un directeur de recherche/conseiller, d'un directeur, d'un doyen ou d'un chercheur reconnu en éducation qui connaît les réalisations et l'engagement de la candidate ou du candidat envers l'éducation en génie

E2-262 EITC
75 Chancellors Circle
University of Manitoba
Winnipeg, MB R2M 0H1
Courriel : NAC@ceea-aceg.ca
Web : www.ceea-aceg.ca